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bijvoegsel aan de agenda 
gemeenteraad 
maandag 26 mei 2025 
20:30 uur 

 
 

openbare zitting 
 
Secretariaat 

B.1. Amendement bij punt G.18 - IGEAN M&V - Presentiegelden raad van bestuur - Stemming 
 
Beste collega’s, 
 
IGEAN bestaat officieel uit twee entiteiten: IGEAN Dienstverlening en IGEAN Milieu en Veiligheid. Sinds 
deze legislatuur is er een hervorming doorgevoerd waarbij de Raad van Bestuur is verkleind van 30 naar 
15 stemgerechtigde bestuurders (en van 6 naar 3 raadgevende bestuurders). Bij deze hervorming werd 
echter het reglement rond presentiegelden niet aangepast, waardoor bestuurders zowel voor IGEAN 
Dienstverlening als voor IGEAN Milieu en Veiligheid elk maximaal presentiegeld zouden ontvangen. Deze 
vergaderingen vinden op elkaar opvolgend op dezelfde avond plaats, en hebben dezelfde samenstelling 
en veel gemeenschappelijke agendapunten. Feitelijk gaat het dus om één vergadering. 
 
Zonder aanpassingen zou elke bestuurder tweemaal het maximale presentiegeld ontvangen. In maart, 
bij de installatievergadering, kaartte Burgemeester Michiel Hubeau uit Mortsel dit reeds aan en leek er 
toen een consensus om dit terug te brengen naar eenmaal het maximale bedrag, zoals altijd het geval 
was bij IGEAN en wat logisch is. Toch is er intussen een compromis uitgewerkt waarbij de ene 
vergadering het maximale bedrag blijft opleveren en de andere vergadering de helft daarvan — samen 
1,5 keer het decretale maximum. Concreet betekent dit dat bestuurders 1,5 × €265,25 = €397,88 
ontvangen per vergadering van ongeveer anderhalf tot twee uur. 
 
Dit druist mogelijk in tegen de bedoeling van het decretale maximum voor presentiegelden, maar is het 
ook buiten proportie voor een relatief lichte vergadering. Zeker aangezien de meeste bestuurders 
daarnaast al een wedde ontvangen als uitvoerend mandataris 
Dit is vergelijkbaar met de situatie bij een gemeenteraad gevolgd door de vergadering van de raad voor 
maatschappelijk welzijn, waarvoor expliciet geen apart presentiegeld wordt toegekend. Hoewel er 
formeel bij IGEAN geen dergelijke beperking is, lijkt het gezond om hetzelfde principe hier toe te passen. 
 
We stellen daarom voor om het presentiebedrag te beperken tot wat normaal voor één vergadering 
wordt uitgekeerd.  
 
Amendement 
De raad hecht goedkeuring aan de voorstellen van besluit zoals opgenomen in voormelde agenda 
maar stemt in met de aanpassing presentiegelden als volgt: De algemene vergadering keurt het 
voorstel goed om per 19.03.2025 de presentiegelden voor de leden van de raad van bestuur aan te 
passen tot 132,63 euro per zitting.  Dit bedrag wordt gekoppeld aan de index.  Hiermee wordt de 
situatie gecreëerd dat de identieke raden van bestuur van IGEAN Milieu en Veiligheid en IGEAN 
Dienstverlening tijdens de gezamenlijke zittingen van de raden van bestuur per zittingsavond eenmaal 
het maximale presentiegeld, gekoppeld aan de index ontvangen. 
 
Joost Derkinderen 
Gemeenteraadslid Groen-gangmaker 
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B.2. Motie van aanbeveling - Stemming 
 
Collega's, 
 
Er wordt momenteel gewerkt aan een nieuw beleidsplan voor onze gemeente. Dat plan zal een grote 
impact hebben op elke inwoner van Boechout en Vremde.  
InclusieAmbassade voert sinds 2018 campagne rond een inclusief lokaal beleid voor personen met een 
beperking. Dit doen ze onder het motto “Burgemeesters voor iedereen”. Deze gemeenteraad heeft al 
bezoek gehad van hun ambassadeurs en ons bestuur heeft meegewerkt aan onderzoek en 
aanbevelingen. 
 
We zijn nu op het moment gekomen dat woorden in daden kunnen en moeten omgezet worden. Alle 
Vlaamse steden en gemeente worden uitgenodigd om concrete acties op te nemen in het beleidsplan 
en budgetten toe te kennen om deze acties ook uit te voeren. 
Voorstellen die tot aanbeveling strekken werden uitgewerkt in een toegankelijke brochure voor bestuur 
en administratie ( zie op jullie zitplaats) 
 
Voorstel van beslissing: 
Enig artikel 
De gemeenteraad beveelt aan om onderstaande punten uit te werken en op te nemen in het volgende 
beleidsplan en ook de nodige middelen voor de uitvoering te voorzien: 
 

1. toegankelijkheid op alle mogelijke manieren wordt verankerd in het beleidsplan en 
meerjarenbegroting; 

2. mensen met een beperking worden betrokken bij de opmaak en de uitvoering van dat 
inclusiebeleid; 

3. de publieke ruimte en gemeentelijke gebouwen zijn betreedbaar en bereikbaar voor iedereen;  
4. gebruik inclusieve communicatie en leg dit ook op aan de verenigingen die gemeentelijke 

subsidies ontvangen; 
5. stimuleer de tewerkstelling van mensen met een beperking en promoot individueel en collectief 

maatwerk; 
6. zorg voor een gemengd toegankelijke sport en cultuuractiviteiten, niet enkel apart voor mensen 

met een handicap; 
7. werk mee aan betaalbare toegankelijke en inclusieve vervoersoplossingen; 
8. verspreid correcte en betrouwbare informatie over handicap en beperking. 

 
Ria Van Den Heuvel 
Gemeenteraadslid PRO Boechout&Vremde 
 
B.3. Interpellatie - Invulling van de site van hockeyclub Herakles na het vertrek van de hockeyclub 
 
Het gemeentebestuur heeft inspanningen geleverd om Hockey Herakles een nieuwe bestemming te 
geven aan Capenberg. Wij verwelkomen deze club vooral omwille van de sportieve uitstraling en de 
vele, Boechoutse leden die er actief zijn. Maar het was ook steeds een belangrijk argument om de 
hockeyclub te verhuizen van de Langsweg in Lier naar Capenberg om de fietsostrade, de Boshoek en de 
Vinkenstraat te ontlasten van sluip- en te snel verkeer. Vandaag lezen we in de media dat op de 
terreinen van Hockeyclub Herakles aan de fietsostrade mogelijk een schaatsbaan komt. Dit verontrust 
ons. We wensen op die plaats geen activiteiten die opnieuw de omgeving van de Vinkenstraat en 
Boshoek confronteren met quasi dezelfde verkeersdrukte als datgene wat de hockeyclub nu 
veroorzaakt. Daarom mijn vragen: 
  

1. Heeft de gemeente Boechout meer informatie over de ruimtelijke en recreatieve invulling van 
de site van hockeyclub Herakles na het vertrek van de hockeyclub?   

2. Indien de stad Lier daar een schaatsbaan of andere recreatieve activiteiten toelaat die opnieuw 
voor een intense verkeersdrukte zal zorgen op de fietsostrade, in de Vinkenstraat en de 
Boshoek, zal de gemeente Boechout dan een verkeersknip, fysiek afdwingbaar, op tafel leggen 
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en realiseren, met de bedoeling om het autoverkeer naar die site enkel en alleen via Lier te 
laten verlopen? 

 
Bruno Doms, 
Gemeenteraadslid en voorzitter van PRO Boechout&Vremde 
 
B.4. Interpellatie - Geplande bouw ijsstadion op hockeyweg 
 
Geachte voorzitter, beste collega’s, 
 
Enkele maanden geleden is door het college verdedigd dat de hockeyclub zou verhuizen naar een 
nieuwe locatie, in onze gemeente. De redenen die daarbij expliciet werden gegeven, was dat dit positief 
zou zijn voor de omwonenden: het zou de verkeersdrukte en de parkeerdruk in hun buurt verminderen, 
alsook dat er geen uitbreidingsmogelijkheden zouden zijn op de huidige site aan de hockeyweg.  Dit 
standpunt werd toen herhaaldelijk benadrukt door de huidige coalitie.  
 
Recent is echter bekend geraakt dat op exact diezelfde locatie een nieuw ijsstadion gepland staat, 
inclusief een tribune voor maar liefst 900 toeschouwers, organisatie van internationale wedstrijden zou 
mogelijk zijn, atleten zullen ook kunnen overnachten tijdens trainingskampen. Dit roept uiteraard heel 
wat vragen op. Want hoewel de hockeyclub ook bezoekers aantrok, is het duidelijk dat een ijshal met 
bijna duizend zitplaatsen en bijhorende infrastructuur een veel grotere impact zal hebben op de 
verkeerssituatie, de parkeerdruk en de leefkwaliteit van de buurtbewoners. 
 
Daarom vraag ik vandaag via deze interpellatie het volgende aan het college: 

1. Hoe verhoudt de keuze voor de bouw van een groot ijsstadion zich tot het eerdere argument 
dat de verhuis van de hockeyclub goed zou zijn voor de omwonenden? 

 
2. Was bij de beslissing over de verhuis van de hockeyclub al bekend dat op die locatie een 

ijsstadion zou worden gebouwd? Zo ja, waarom werd dit toen niet gecommuniceerd? 
 

3. Wat is het huidige standpunt van de coalitie ten aanzien van de leefkwaliteit en verkeersdruk 
voor de omwonenden op deze locatie? 

 
4. Worden er mobiliteitsmaatregelen voorzien om de verkeersimpact van een stadion met 900 

zitplaatsen te compenseren? 
 
Tot slot wil ik benadrukken dat deze interpellatie niet alleen over infrastructuur gaat, maar een 
beslissing die eerst als oplossing werd voorgesteld zal nu een grotere uitdaging blijken te verbergen.  Dit 
vraagt op zijn minst om toelichting. 
 
Ik kijk uit naar de antwoorden van het college. 
 
Bjorn Aertgeerts 
Gemeenteraadslid N-VA   
 
B.5. Interpellatie - Gemeentelijke energiefactuur 
 
Geachte collega’s, 
 
Tijdens de vorige legislatuur werd binnen deze raad herhaaldelijk aandacht gevraagd voor het 
energieverbruik en de daaraan gekoppelde energiekosten van onze gemeentelijke infrastructuur. Er 
werden toen nog extra investeringen aangekondigd met het oog op energiebesparing. 
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Vandaag wil ik graag nagaan waar we staan. Concreet heb ik volgende vragen: 
1. Wat is het actuele energieverbruik (gas en elektriciteit) van het afgelopen jaar? 
2. Hoe verhoudt dit zich ten opzichte van het verbruik van het jaar ervoor en twee jaar geleden? 
3. Wat betekenen deze cijfers in termen van verbruik (kWh) én in euro’s? 

 
Het gaat hierbij om het totaalverbruik van alle gemeentelijke gebouwen en installaties, waaronder: 

● het gemeentehuis,  
● de werf, 
● de gemeenteschool  
● de Wigwam (BKO), 
● het sportpark, 
● de Vooruit, 
● de verschillende vergaderzalen,  
● en andere gemeentelijke infrastructuur. 

 
Tijdens de vorige legislatuur werd gezegd dat het energieverbruik structureel gemonitord zou worden. 
Ik vraag dan ook naar een overzicht van deze monitoring en bijhorende rapportage. 
 
Daarnaast hoor ik graag welke concrete plannen of maatregelen deze meerderheid voorziet om het 
energieverbruik verder terug te dringen – en dan in het bijzonder het gasverbruik, gezien de stijgende 
kosten en de klimaatdoelstellingen. 
 
Ik dank u alvast voor de toelichting. 
 
Sven Snyders 
Fractieleider Gemeenteraad N-VA   
 
B.6. Interpellatie - Subsidie 3x3 basketbalpleintjes en basketbaltorens 
 
Geachte collega’s, 
 
Vlaams minister van Sport Annick De Ridder verlengde de subsidietermijn voor steden en gemeenten 
om in samenwerking met Basket Vlaanderen lokale 3x3-basketbalpleintjes (Home Courts) te realiseren. 
Tegelijkertijd wordt ook de subsidieronde verlengd voor vaste én mobiele basketbaltorens via de 
raamovereenkomst van Sport Vlaanderen.  
 
Het gaat om een subsidie van 50%, telkens met een maximum. 
 
Mijn vraag aan de schepen van sport is of de gemeente Boechout hiervan op de hoogte is en hiervan zal 
gebruik maken? 
 
Sven Snyders 
Fractieleider Gemeenteraad N-VA   
 
B.7. Interpellatie - openbare toiletten 
 
De Vlaamse overheid wil dat er voldoende propere en toegankelijke openbare toiletten zijn. Lokale 
besturen spelen daarin een belangrijke rol. Ze kunnen bijvoorbeeld openbare gebouwen openstellen 
voor toiletten die iedereen kan gebruiken. 
 
De Vlaamse overheid werkt hiervoor samen met het agentschap Inter, dat advies geeft over hoe 
toiletten toegankelijk gemaakt kunnen worden, ook voor mensen die minder mobiel zijn. 
Daarnaast bestaat er ook het concept “Changing Places”: dat zijn toiletruimtes met extra ruimte en 
luiertafelvoorzieningen voor mensen die meer hulp of tijd nodig hebben tijdens een toiletbezoek. 
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Daarom heb ik enkele concrete vragen: 
1. Heeft onze gemeente al samengewerkt met Inter om onze toiletten toegankelijker te maken? 
2. Op de gemeentelijke website vinden we geen overzicht of kaart van waar openbare toiletten te 

vinden zijn – ook niet voor mensen met een beperking. Kan de gemeente dit aanpassen? Zo'n 
kleine moeite zou voor veel mensen een groot verschil maken. 

3. Zijn er in onze gemeente “Changing Places”-toiletten  met extra ruimte en luiertafel voorzien? 
En zo ja: waar? 

 
Een goed en toegankelijk toilet is belangrijk voor veel mensen: ouderen, mensen met een beperking, … 
Ik hoop dat de gemeente hier extra aandacht aan wil geven. 
 
Dank u wel. 
Mieke Kaniszai  
Gemeenteraadslid Vlaams Belang 


